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Voorstel: De onderstaande gearceerde moties als afgehandeld te beschouwen en af te voeren van de lijst) 

 

1) motie 75: Verkeersplan 2018 (Campagne Heiloo West goes West)  (05-03-18) CDA, VVD, H2000, E.66 
 

Nr. Datum Onderwerp 
Indieners 

motie Stand van zaken 

84 11-02 Zicht op de horizon 
PvdA, GBH, Heiloo Lokaal 

De raad roept het college op: 
De raad elk half jaar middels een 
voortgangsrapportage op de hoogte te houden 
van de ontwikkelingen in de Jeugdzorgplus in 
onze regio. 

Het college komt met een voorstel over hoe de raad op de 
hoogte kan worden gehouden over de ontwikkelingen in de 
jeugdzorg (breder dan de Jeugdzorgplus). 
 
(B&W 19 maart) 

83. 05-11 Heiloo Lokaal 
Fontein 

Verzoekt het college: 
- de principe-uitspraak te doen dat de 

herplaatsing inderdaad dient te 
geschieden als gevolg van de in 1968 
gedane toezegging; 

- samen met de “Werkgroep Herplaatsing 
Fontein” een  geschikte locatie voor de 
fontein aan te wijzen. De Werkgroep 
heeft op dit moment een voorkeur voor 
het “Het Groentje” bij het voormalig 
politiebureau (zie bijlage). 

- met de ‘Werkgroep Herplaatsing 
Fontein’ in contact te treden en 
gezamenlijk een plan van aanpak op te 
stellen hoe deze herplaatsing gestalte 
moet krijgen; 

- in dit plan van aanpak moet in ieder 
geval worden opgenomen: 
 een financieel overzicht van de te 

verwachten kosten met een 
uitsplitsing van de eenmalige 
investeringskosten, de incidentele 
kosten en de structurele kosten; 

 een overzicht van welke partij welke 
kosten voor zijn rekening zal 
nemen; 

 een tijdpad; 
 eventuele additionele juridische of 

planologische gevolgen van deze 
herplaatsing; 

Er wordt bekeken of dit project onderdeel kan zijn van het 
project Rondje Witte Kerk/herinrichting van het Looplein. 
Voor dit project wordt een bestuursopdracht opgesteld 
waarin de fontein mee kan worden genomen. 
 
(B&W 19 maart) 
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Nr. Datum Onderwerp 
Indieners 

motie Stand van zaken 

- dit plan van aanpak aan de commissie 
O.R. voor te leggen uiterlijk maart 2019. 

 

82. 08-10 Oprichting Jongerenraad Heiloo 
D66 Heiloo-2000 CDA Heiloo Lokaal 
GBH 
 

Verzoekt het college: 

- Op korte termijn, maar uiterlijk voor 
1 april 2019, met actieve 
betrokkenheid van jongeren en van 
de raad (Commissie 
Maatschappelijke Zaken) met een 
voorstel te komen voor het instellen 
van een jongerenraad voor de 
leeftijdsgroep 12 tot en met 18 jaar; 

- Te onderzoeken bij welke 
beleidsplannen de jongerenraad 
vooraf actief kan worden betrokken 
dan wel kan beleid kan evalueren. 

 

Er is overleg geweest over de jongerenraad met leden uit 
de cie. MZ en BZ in aanwezigheid van een medewerkster 
van de griffie, wethouder Beens en de bestuursadviseur.  
Op 14 februari is een vervolg op deze bijeenkomst 
gehouden waarbij (virtueel) gesproken is met Bart 
Demmers over zijn ervaringen met de jongerenraad van de 
gemeente Zwolle te delen. Op basis hiervan zal nader 
onderzocht worden welke richting Heiloo met de 
jongerenraad aan de gang wil gaan. 
 
(B&W 19 maart) 
  

81. 08-10 Beeldkwaliteitsplan aansluiting A9 
Onderzoek uitzichtpunt 
stroomgebied Oer-IJ 
 
PvdA CDA 

Verzoekt het college: 
een onderzoek te doen naar de mogelijkheden 
wat betreft ligging, functies, vormgeving, kosten, 
financiële dekking en (provinciale) subsidies van 
een uitzichtpunt aan de oostzijde van de 
aansluiting A9, en om de resultaten hiervan ter 
bespreking en besluitvorming voor te leggen 
aan de gemeenteraad. 
 

Het ontsluiten van het landelijk gebied en het beter 
zichtbaar maken van de ontstaansgeschiedenis van het 
landschap, onderschrijven wij van harte. Een uitzichtpunt 
aan de oostzijde van de A9 kan daarin een belangrijke rol 
vervullen. In het kader van de groenprojecten worden de 
mogelijkheden tot realisatie onderzocht. 
 
(B&W 19 maart)  

79 18-06 Behoefteonderzoek kwetsbare 
groepen 
PvdA 

Roept het college op 

- Onderzoek te doen naar de 
hulpbehoeften van kwetsbare inwoners 
van Heiloo waarbij via gesprekken met 
sleutelinformanten zoals de Stichting 
Welzijn, wijkprofessionals, huisartsen 
en met kwetsbare burgers zelf de 
leefsituatie en de (mogelijk verborgen) 
behoeften van kwetsbare burgers in 
kaart worden gebracht.  

- Op basis hiervan te beoordelen of het 
huidig voorzieningenaanbod bij de 

Op 30 oktober is in een bijeenkomst is aandacht 
geschonken aan datgene wat er is, maar ook waar we 
tegenaanlopen. Door de aanwezigen is geconcludeerd dat 
het goed is om een kleinschalig onderzoek te doen naar de 
hulpbehoeften van de inwoners van Heiloo. Met elkaar is 
uitgewisseld hoe het dit onderzoek uitgevoerd kan worden. 
Er wordt een plan van aanpak opgesteld zodat het 
onderzoek uitgevoerd kan worden. 
 
 
  (B&W 19 maart) 
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Nr. Datum Onderwerp 
Indieners 

motie Stand van zaken 

doelgroep voldoende bekend is en 
aansluit bij hun behoeften. 

- Op voorhand dit onderzoek op te 
nemen in de kadernota 2018. 

- De eerste resultaten van dit onderzoek 
eind 2018 aan de raad te rapporteren. 

 

77 14-05-
18 

Bomenbeleid  
H2000, VVD, CDA 

Verzoekt het College; 

- het vigerende bomenbeleidsplan te 
evalueren en zo nodig te heroverwegen, 
maar hierbij wel duidelijke regels te 
stellen voor zowel bewoners als 
organisatie 

- het communicatiebeleid rond dit 
bomenbeleid aan te scherpen zodat 
omwonenden eerder en beter 
geïnformeerd worden omtrent het groot 
onderhoud in hun buurt en dat het 
verloop van aanleiding (waarom), actie 
(wanneer) en opvolging (wat volgt) 
vooraf duidelijk is gemaakt… 

- indien bomen moeten worden gekapt 
duidelijk aan te geven waar herplant 
gaat plaatsvinden en met welke soort 
en toelichting van deze keuze 

- rekening te houden met de wens van 
zichtbare bomen voor de inwoners; 

en gaat over tot de orde van de dag. 
 

Het college heeft een memo (d.d. 12 december) en het 
vigerende Bomenbeleidsplan Heiloo 2008 gestuurd aan de 
gemeenteraad in reactie op de motie bomenbeleid.  

 

(B&W 19 maart) 

76 05-03-
2018 

Voortbestaan Denktank 
E.66 

De raad verzoekt het College 
-een meer permanente Denktank te faciliteren 
-deze denktank de mogelijkheid te geven 
ongevraagd advies te geven. 
-deze denktank in ieder geval tot na de 
realisatie van de Afslag A9 in stand te houden. 
 

De huidige denktank is nog in functie, daarin wordt gewerkt 
aan een pakket aan maatregelen om de verkeersstromen 
evenwichtig over het wegennet van Heiloo te verdelen.  
 
Het voorstel is om de maatschappelijke denktank als een 
soort 2e schil te beschouwen om de verkeerscommissie. Dit 
betekent dat de personen die in de maatschappelijke 
denktank gelinkt worden aan de leden van de 
verkeerscommissie zodat zij voorafgaand aan de 
verkeerscommissie zaken kunnen agenderen / afstemmen. 
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Nr. Datum Onderwerp 
Indieners 

motie Stand van zaken 

Dit voorstel is onlangs in de verkeerscommissie besproken 
en positief ontvangen.  
 
 (B&W 19 maart) 

75 05-03-
2018 

Verkeersplan 2018 (Campagne 
Heiloo West goes West) 
CDA, VVD, H2000, E.66 

De raad roept het college op: 
 

Start op korte termijn (uiterlijk 1 mei 2018) een 
communicatie- en gedragscampagne met 
bijbehorende bewegwijzering onder het 
motto: “Heiloo-West goes West”! 
 

Er zijn posters en flyers gemaakt onder de slogan “U kunt 
ook buitenom”. De campagne loopt van februari tot en met 
mei. Tevens wordt er een advertentie geplaatst in de 
Uitkijkpost en is informatie te vinden op de website en 
sociale media. 
 

Het college stelt voor om de motie als afgehandeld te 

beschouwen en af te voeren van deze lijst 
 
(B&W 19 maart 2019) 

13 06-10-
14 

Railscherm langs het spoor 
VVD, H2000, D66, CDA 

1) Verzoekt het college met betrekking tot de 
uitwerking eerst in overleg te gaan met Prorail 
om na te gaan óf en onder welke 
randvoorwaarden individueel maatwerk te 
leveren is, rekening houdend met de juridische 
borging nu en in de toekomst. O.a. moet 
nagegaan worden of het juridisch mogelijk is dat 
bewoners die afstand willen doen van een 
geluidsscherm bijvoorbeeld een 
afstandsverklaring kunnen tekenen, die ook bij 
volgende bewoners van het betreffende pand 
geldig blijft.  
2) Verzoekt het college bij het onderzoek naar 
mogelijk maatwerk, genoemd bij punt 1, de 
bewoners direct te betrekken. 
Verzoekt het college om de raad, via de 
raadscommissie Openbare Ruimte, te 
informeren over de resultaten van het overleg 
en onderzoek, zoals genoemd onder 1 en 2 

Het college is in afwachting van ProRail of zij mini-
schermen accepteren. De verwachting is dat ProRail 
halverwege 2019 uitsluitsel geeft. Vervolgens kunnen we 
het vervolg inzetten. Als zij mini-schermen accepteren 
wordt dit verder uitgewerkt en in gang gezet. Als zij mini-
schermen afwijzen vallen wij terug op de hogere 
schanskorfschermen die verder van het spoor komen te 
staan. 
 
(B&W 19 maart) 
 

 


